

8天 冬季秘境@俄罗斯西伯利亚*贝加尔湖

伊尔库茨克喀山大教堂

伊尔库茨克唯一的一座东正教 教堂,是伊尔库茨克乃至整个西 伯利亚地区最为华美的教堂. 具 有典型的拜占庭式风格,浑厚的 红色外墙,蓝色洋葱头般的穹 顶,如同童话中的城堡...



西伯利亞的藍眼睛-貝加爾湖

它是世界上最深最古老的淡水湖泊, 存在超过 2500 万年; 它是世界上最大最清澈的湖泊之一,水下40米历历可见; 除了满天飞雪,冰冻的湖面,还有裂缝和气泡的冰层,厚达 1米的湖面冰层可生火取暖;深蓝的湖水透过冰面折射出 神秘的色彩. 晶莹剔透的冰块泛着蓝绿色的光. 如此美过



利斯特维扬卡小镇

贝加尔湖边唯一个人工开发的小 镇;镇子的几条街就是几道山谷, 森林环绕,镇内都是传统的西伯 利亚木屋,被誉为全世界最美的 二十个小镇之一. 在这座小型村 落中,可以看见贝加尔湖岸边渔 民最纯真的生活方式.



広團特色

- ✔ 伊尔库茨克: 喀山圣母大教堂; 波兰天主教堂; 130 风情街; 中央市场 含有轨电车
- ✓ 贝尔加湖冰上活动:**气垫船-越野车-三架马车-**狗拉雪橇或雪上摩托车
- / 奥利洪岛冰上越野车游**南北线全览:**
 - ●南线:冰洞-裂纹蓝冰-气泡冰
 - ●北线: **合波角-蓝冰-冰挂-冰洞-冰堆**;
 - 布里雅特村落: 布尔汗海湾
- / 利斯特维扬卡小镇: 贝加尔湖博物馆: 塔利茨木制露天博物馆含门票: 切尔克夫山含缆车, 露天鱼市场
- **▶康泰特别赠送♥**军事基地乘坐坦克车及实战射击 (包括每人10发实弹射击和装甲车体验)

精選俄羅斯風味

- / 贝加尔湖欧姆雷鱼特色餐
- ✔ 俄式天然野餐-现煮鱼汤
- / 布里雅特风味餐; 中式餐
- / 欢送晚宴+传统歌舞表演

价全含 *无自费 *无购物

奥利洪島南線-氣泡冰-冰上裂紋



奥利洪島北線-合波角 (藍洞、冰掛、冰堆、冰洞)







| 天 | 早餐 | 午餐 | 晚 餐 | 城 市 | IKTW8 | |
|---|----|-------------|---------------|------------------|-------------------------|--|
| 数 | | 8天7晚 (7早,6午 | ,6晚) | 规 印 | 4★ 酒店住宿 或 同级 | |
| 1 | 1 | * | х | 伊尔库茨克 | 4★ 茨克城市中心酒店<位于市中心> | |
| 2 | 酒店 | 奥姆利鱼风味 | 俄式餐 | 利斯特杨卡 | 2晚 十字山谷酒店 镇上特色住宿 | |
| 3 | 酒店 | 俄式餐 | 俄式餐 | 利别付彻下 | 2晚 子山台鸠冶 镇工符巴住伯 | |
| 4 | 酒店 | 布里雅特风味 | ✓ | 奥利洪岛 | 2晚 奥利岛特色小木屋 特色住宿 | |
| 5 | 酒店 | 俄式天然野餐 | ✓ | 契利於司 | 296 关州山市日江小座 14日111 | |
| 6 | 酒店 | 俄式天然野餐 | 中餐 | | 2晚4★ | |
| 7 | 酒店 | 中餐 | 欢送晚宴+ 歌舞表演 | 伊尔库茨克 | 茨克城市中心酒店<位于市中心> | |
| 8 | 酒店 | х | * | 结束8天行程,康泰祝您旅途愉快! | | |

自2025年12月起执行

IKTW8_CN_12-Jul-25

- 航班时间及行程次序如有任何更改,以航空公司及当地接待单位安排为准
- 部份住宿及餐厅因条件所限,食物及环境设施仍欠水准,本社已尽量安排 当地较佳,敬请留意.
- 所有大自然奇观需视天气而定, 若出现无法预测的特殊情况,特别是在旅 游旺季期间,我社将保留更改或取消行程的权利。
- 行程中各地酒店的三人间提供的是折叠加床,敬请留意
- 若出现无法预测的特殊情况 (例如:交通延误/取消、天气、疾病、示威、 战争..等等)因而引发额外支出的问题,旅客需自行负责额外的费用。
- 新.马.印.护照需申请俄罗斯签证,价格请与柜台服务人员查询.
- 导游司机服务费: SGD \$10/天/人;领队小费: SGD \$40人

新加坡/北京/曼谷 ★ 伊尔库茨克

★ 齐集樟宜机场,乘搭客机飞往(俄罗斯)西伯利亚-[伊尔库茨克]

伊尔库茨克~(约1.5小时) 利斯特维杨卡小镇~塔利茨露天木制民族博物馆 含门票~

- 贝加尔湖博物馆~切尔克夫山含缆车
- +【利斯特维杨卡小镇]被称为贝加尔湖的大门,在这朴素而美丽的渔村小镇,可以看见贝加尔湖岸边渔民最纯真的生活方式。
- +【塔利茨露天木制民族博物馆
 含门票】集中了40多座木質建築古蹟,是俄罗斯人和土著人居住和生活的真实写照。
- ◆【贝加尔湖博物馆】近距离了解贝加尔湖及湖底生物和矿产、馆内还可观看到世界上现存唯一的淡水海豹及大量动物标本。
- ◆【切尔克夫山含缆车】这里是视野最佳的观景台。团友可以一览整个贝加尔湖全貌。

利斯特维杨卡: 康泰包含冰上活动体验(冰上气垫船-狗拉雪橇-三架马车或雪上摩托车)

~露天鱼市场

- + 贝加尔湖冰上活动: 1.【氣墊船】之旅(20-30分钟,8-10人一船)当地人冬天非常特別的交通工具。
 - 2.【狗拉雪橇】(1-2人一爬犁,1公里左右)感受在树林穿梭的快感。
 - 3.【三架马车】(5人一车10-15分钟)俄罗斯古代時最普遍使用的交通方式,或是乘搭【雪上摩托车】穿梭于白桦树林.
- +【露天鱼市场】俄罗斯风情的渔村、河岸、露天鱼市,品尝特殊风味的烟燻欧姆鱼,也可以选购一些纪念品带回家。
- ▲ 利斯特维杨卡~(约2小时) 布里雅特村落~(约3小时) 奧利洪島
- +【布里雅特村落】体验当地居民的热情好客及传统食物。
- ★【奧利洪島】贝加尔湖22个島中最大的島、长约71公里、宽约15公里.被称为"贝加尔湖的心脏"。
- +【布尔汗海湾】传说贝加尔湖神居住的地方。
- 5 奥利洪岛北线~合波角【含乘坐越野车冰上奇迹探索~冰挂、冰洞、冰堆】~北极基地
- 【奥利洪島北线国家公园】沿途经过【哈兰茨、鳄鱼岛、人脸山、三兄弟山】
- 【合波角】奥利洪岛最北端,海拔1700多米;是贝加尔湖深达1600多米的所在地. 在此团友有机会遇到贝加尔湖最大的【**蓝冰冰堆**】、【**湖面裂缝**】
- → 午餐品尝【鲜美鱼汤简餐】司机亲手烹饪的热腾腾现煮鱼汤,感受冰面午餐的乐趣。
- + 探索奇景【蓝冰】、【冰挂】、【冰堆】、【冰洞】等, 团友还可以和它们有个亲密接触. 越野车奔驰在一望无际的冰面上,感受从未有的浩瀚感觉。
- 【北极基地】这里搭设了令人惊艳的装置艺术,这里也可以体验各种特殊趣味性小游戏: 如冰上高尔夫、曲棍球、保龄球,或品尝俄罗斯最出名的伏特加 VODKA 等等,并获得一张附有俄罗斯邮票的明信片。 <视天气而定,如遇天气阴沉,将改为前往小海南端拍摄日落时分沿途可观看冰瀑,冰洞,冰泡或冰裂,以及所有冰上活动以当地最后安排为准>
- ₲ 奧利洪岛南线~【越野车冰上奇迹探索~冰洞、裂纹蓝冰、气泡冰】~(约4.5小时) 伊尔库茨克
- +【奥利洪島南线国家公园】之旅。沿途探索冰瀑、 冰棱、 如镜子般的冰面、平和、秀美, 隆起的冰块, 晶莹剔透在阳光 的照射下以及冰面错综复杂的裂纹美不胜收。在这里还可以看到这样一种奇观:【气泡冰】。在寒冷的冬天,由於水面被 封住,湖泊被冻结后,这些气体跑不出去后被封在水下而形成了这样的奇观。

伊尔库茨克~军事基地体验含乘坦克车及实弹射击一【市区游览:喀山圣母大教堂-波兰天主教堂-市政府大楼(外观) - 二战胜利纪念广场 -中央市场 含有轨电车-130风情街 】

- ★康泰独家赠送【军事基地体验】团友有机会体验乘坐坦克车和实弹射击(每人只限10发空包实弹)
- ★市区游览拥有三百多年历史的城市古迹【喀山大教堂、波兰天主教堂、市政府大楼、二战胜利纪念广场、中央市场 含有 **軌电**车】及【130风情街】一座巴布尔老虎雕的標誌性雕塑,是伊尔库茨克的市标,象征着力量与智慧.
- 8 伊尔库茨克★北京/曼谷/新加坡 8天行程至此圆满结束, 康秦旅行社祝您旅途愉快

















80 Frozen Lake Baikal @ Siberia* Ice Monderland



lake Baikal @ Siberia

Winter is a fairy tale time for Lake Baikal. The ice of the frozen Lake Baikal is unique and absolutely see-through and when you are walking on it you can see a few metres down. Winter is the right time to feel the power of world's largest and deepest freshwater lake, real Siberian winter, indigenous cultures and enjoy true Siberian hospitality.

LISTVYANKA



Moboy Gape

It is the northernmost point of Olkhon Island where the Small Sea meets the waters of Great Baikal. From the earliest times it was considered to be a sacred place and served for performing religious rites

The 4th-largest lake-bound island in the world and the largest island in Lake Baikal. Catch its dazzling ice caves, frosty cliffs, frozen waterfalls and giant cracks in winter and enjoy an experience to run on the surface of Lake Baikal.

Irkutsk Kazan Church

With Byzantine style decorations, It looks like a fairy tower. It is known for the Irkutsk's largest church bell. The inner spaces are decorated with fresco paintings. Aunique iconostasis is carved out the Indian granite by Chinese craftsmen.



KHUZIR VILLAGE

OLKHON ISLAND

Listyyanka Village

Originally a C19th fishing village, A large number of the traditional wooden izba village houses still survive in the village. An urban locality (a work settlement), near the point where the Angara River leaves Lake Baikal.

Highlights:

- Irkutsk: Kazan Cathedral Polish Catholic Church
 - City Hall (Outlook) 130 Kvartal
 - World War II Victory Memorial Square
 - Central Market Incl.Tram Ride
- **Ice Lake Baikal Activities:** Ice Hovercraft ride, Troika Ride, Dog Sledding Adventure
- Olkhon Island (Incl UAZ Jeep Ride):
 - North: Ice Caves, Ice Cracks, Blue Ice, Bubble Ice
 - South: Cape Khoboy, Ice Stalactites, Ice Caves, Ice Hummocks
 - Buryat Village & Burkhan Bay
- Listvyanka Village:
 - Baikal Limnological Museum

 - Taltsy Museum Incl. Entrance Ticket Chekherkush Incl. 02ways Cable Car Ride
 - Open Air Fish Market

Gourmet:

Russian's Style Picnic Lunch, Buryat Cuisine Russia Cuisine, Chinese Cuisine, Omul Fish Cuisine, Farewell Dinner + Dancing Show

♥HongThai Exclusive ♥ Military Base Experience Incl. Tank Rides & Live Shooting (10-Round p.p)



Oikhon Island Southern Route

- 器 ICE CAVE
- ₩ ICE CRACKED
- 器 BLUE ICE
- ℜ BUBBLE ICE

Olkhon Island Northern Route

BAIKAL

- ₩ CAPE KHOBOY
- ICE CAVES
- ★ ICE HUMMOCKS
- ICE STALACTITLE
- BROKEN ICE BLOCKS
- ICE WATERFALLS

www.hongthai.com.sg







| Day | BKF | Lunch | Dinner | City | IKTW8 |
|-----|------------|-------------------|----------|--|-------------------------------|
| | | 8D7N (7BF、6L & 6 | 5D) | | 4★ Hotel or Similar Class |
| 1 | - | * | х | Irkutsk | 4★ City Center Hotel |
| 2 | Hotel | Omul Fish Cuisine | ✓ | Listvyanka | 2N 4* Krestovaya Pad Hotel |
| 3 | Hotel | ✓ | ✓ | | |
| 4 | Hotel | Buryat Cuisine | ✓ | Olkhon | 2N |
| .5 | Hotel | Russian's Style | ✓ | Island | Baikal Wood Hotel |
| | | Picnic Lunch | | | |
| | Hotel | Russian's Style | Chinese | Irkutsk | 2N 4* City Center Hotel |
| 6 | 110161 | Picnic Lunch | Cuisine | | |
| | 77 - 4 - 1 | 01-1 | Farewell | | |
| 7 | Hotel | Chinese Cuisine | Dinner | | |
| 8 | Hotel X | | * | Wish you enjoy 8Days Holiday with Hong Thail | |

Effective From Dec'2025 IKTW8 CN 14-Jul-25

- Tour Sequence and Flight/Train Schedule subject to local agent and airline's final arrangement.
- Your understanding on the limited conditions of some restaurants & hotels in the journey are very much appreciated
- The special sceneries listed in the itinerary, the availability is subject to season & weather conditions.
- In the event of local religious festivals, unforeseen circumstances and /or bad weather condition, the sequence of the itinerary may be changed or alternative sites substituted in without prior notice and/or at short notice in order to ensure smoother journey and tour.
- Please note that Singaporean/Malaysian/Indonesian, must apply for Russia Visa, details please refer to counter staff.
- Tipping for local tour guide and driver: \$\$10/D/P
- Tipping for tour leader \$\$40 p.p

1 Singapore/Beijing/Bangkok ★ Irkutsk

- → Upon arrival at Irkutsk international Airport, transfer to your hotel
- Irkutsk~ Taltsy Museum ~ (est. 1.5hr) Listvyanka Village ~ Baikal Limnological Museum ~Mount Chekherkush Incl.02ways Cable Car Ride
- + Taltsy Museum: looks like an ancient village with long streets, wooden houses, water mills and even a small school; 40 landmarked buildings and 8000 artifacts dated by XVII-XIX centuries are presented as part of the exhibition. The wooden buildings brought from all over Siberia.
- + Baikal Limnological Museum: All exhibits are dedicated to the origin and the history of the lake, Models of the lake bed showing its history, the peculiarities of its shoreline and bottom. Since 2004 a living exhibition started at the museum in 11 aquariums.
- + Listvyanka Village: Known as the gateway to Lake Baikal, this simple yet beautiful fishing village offers a glimpse into the most authentic way of life of the local fishermen along the lake's shores.
- + Mount Chekherkush: the best viewing platform, A panoramic view of the entire Lake Baikal.

3 Listvyanka:Balkal Ice activities experience Incl. Ice Hovercraft Ride Dog Sledding Adventure-Troika Ride or Snowmobile ~ Open Air Fish Market.

- + Lake Baikal ice activities:
 - i. Hovercraft Ride (20-30 minutes, 8-10 people per craft) A unique winter mode of transportation commonly used by locals
 - ii. Dog Sledding (2 people per sled, approximately 1 km) Experience the thrill of gliding through the forest trails
 - iii. Troika Ride (5 people per carriage, 10–15 minutes) The most common mode of transportation in ancient Russia, or enjoy a snowmobile ride through the birch forest.
- + Open-Air Fish Market: A Russian-style fishing village by the riverside featuring an open-air fish market. Taste the unique flavor of smoked omul fish and shop for souvenirs to take home.
- 4 Listvyanka~(est.2hrs) Buryat Village ~(est.3hrs) Olkhon Island
- + Buryat Village: Experience the warm hospitality of the local residents and their traditional cuisine.
- + Olkhon Island: the largest island of Lake Baikal and the world's third largest "lake-bound" island.
- + Burkhan Bay: Legend has it that this is the dwelling place of the spirit of Lake Baikal.
- 5 Northern Route of Olkhon Island ~Cape Khoboy Incl. UAZ Jeep Ride ~ Arctic Station
- + Northern Route of Olkhon Island National Park: Along the way, pass by Khoboy Cape, Crocodile Island, Face Rock, and the Three Brothers Mountain
- + Cape Khoboy: At the northernmost tip of Olkhon Island, standing at over 1,700 meters above sea level, this is where Lake Baikal reaches its deepest point—more than 1,600 meters. Here, tour members may have the chance to witness Lake Baikal's most stunning natural wonders: massive blue ice hummocks and cracks on the frozen lake surface.
- **# Lunch will enjoy a simple yet delicious fish soup,** freshly prepared by your driver. Savor the warmth of the hot soup and the unique experience of dining on the frozen lake.
- + Explore the breathtaking wonders of [Blue Ice, Ice Stalactites, Ice Hummocks, and Ice Caves], and get up close for a truly immersive experience. Tour members can also enjoy a close-up and personal with these natural ice formations. Ride in a 4x4 vehicle across the endless frozen expanse, and experience an overwhelming sense of vastness like never before.
- + Arctic Station: Stunning art installations have been set up, and visitors can also enjoy a variety of unique and fun mini-games: Activities include <Ice Golf, Hockey, Bowling and Tasting Russia's most famous (VODKA) or etc
- + Free Gift by Hong Thai: Postcard with a Russian Postage Stamp.

Southern Route of Olkhon Island Incl. UAZ Jeep Ride - Ice Caves - Ice Cracks - Blue Ice - Bubble Ice - (est.4.5hrs) Irkutsk

- + Southern Route of Olkhon Island National Park: Exploring ice waterfalls, Ice ridges, Mirror-like ice surfaces, Serene and beautiful landscapes, raised ice formations sparkling under the sunlight, and the intricate, stunning cracks on the ice. Here, you can also witness the fascinating natural phenomenon known as bubble ice. During the cold winter, as the lake freezes and the surface is sealed, gases trapped beneath the ice create this remarkable spectacle.

 *Make the crossing (by ice in winter and by hovercraft during the inter-season); Hovercraft & Ice Breaker subject to weather condition, it will be replaced by
- ferry-boat>
 Irkutsk ~Military Base Experience Incl. Armored Vehicle Ride & Live-fire Shooting
- 7 ~ City Tour (Kazan Cathedral Polish Catholic Church City Hall (Outlook) World War II Victory Memorial Square Central Market Incl. Tram Ride 130 Kvartal)
- Military Base: A special arrangement to participate in live-fire shooting with 10-round per person and an armored vehicle ride.
- + City Tour will bring you visiting historic landmarks with over 300 years of history: Kazan Cathedral, Polish Catholic Church, City Hall, World War II Victory Memorial Square, and Central Market including a tram ride; plus 130 Street, featuring the iconic Babur Tiger sculpture, a symbol of strength and wisdom and the emblem of Irkutsk.
- 8 Irkutsk ★ Beijing/Bangkok/Singapore Wish you enjoy 8D holiday with Hong Thai Travel!

www.hongthai.com.sg